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Vragen van het lid De Roon (PVV)
aan de minister van Justitie over
jarenlange vertraging in de
behandeling van een
verkrachtingszaak. (Ingezonden
18 juni 2009)

1
Kent u het bericht «Jarenlang niks
gedaan met zedenzaak»?1

2
Deelt u de mening dat het
onaanvaardbaar is dat een
verkrachtingszaak 3,5 jaar bij het
Openbaar Ministerie (OM) op de
plank blijft liggen omdat er bij het
vertrek van een officier van justitie
«in de overdracht van zijn zaken iets
verkeerd is gegaan»?

3
Wordt er een diepgaand onderzoek
ingesteld naar de oorzaak van deze
miskleun en naar de vraag hoe
herhaling in de toekomst kan worden
voorkomen? Zo nee, bent u bereid
alsnog een dergelijk onderzoek te
gelasten? Wilt u in ieder geval de
Kamer nader informeren over de
uitkomsten van een dergelijk
onderzoek?

4
Deelt u de mening dat
verantwoordelijken bij het
Rotterdams parket hun biezen
moeten pakken, zoals begin dit jaar
ook de Amsterdamse
hoofdadvocaat-generaal in een

vergelijkbaar geval is opgestapt?
Zo nee, waarom niet?

1 Twente tegen Geweld, 6 juni 2009
http://www.twentetegengeweld.nl/jarenlang_
niks_gedaan_met_zeden zaak.htm
AD.nl, 4 juni 2009
http://www.ad.nl/rotterdam/stad/3266637/
Jarenlang_niks_gedaan_met_zedenzaak.html

Mededeling

Mededeling van Hirsch Ballin
(Justitie) (ingezonden 10 juli 2009)

Hierbij deel ik u mee dat de
schriftelijke vragen van het lid De
Roon (PVV) van uw Kamer over
jarenlange vertraging in de
behandeling van een
verkrachtingszaak (ingezonden
18 juni 2009) niet binnen de
gebruikelijke termijn kunnen worden
beantwoord, aangezien nog niet alle
benodigde informatie is ontvangen
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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